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- Okkara mál er at skrásetingin á virðisbrævamarknaðinum í Oslo skal hjálpa okkum at 

vaksa komandi árini.  

Tað segði Ben Arabo í morgun, aftaná at hann hevði ringt við klokkuni á Oslo Børs, tá 

Atlantic Petroleum bleiv skrásett har. 

Han sigur at hetta er ein stór løta fyri felagið, tí tað vísir eisini hvar felagið ætlar 

framyvir. 

- Virðisbrævamarknaðurin í Oslo passar gott til eitt felag av okkara stødd. Her eru eisini 

fleiri feløg innan oljuvinnuna, so vónandi verður lættari at fáa fleiri greinarar til at fylgja 

felagnum framyvir, sigur Ben Arabo, stjóri í Atlantic Petroleum. 
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